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Sēde sasaukta 2023.gada 16.novembrī plkst.13 

Sēde atklāta 2023.gada 16.novembrī plkst.13:01 

  

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Mārtiņš Mediņš 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Mārtiņš Mediņš, deputāts Arnolds Jātnieks, domes 

priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Jānis Siugalis (attālināti, balsojumā 

nepiedalās), deputāte Laine Baha, deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, 

deputāts Voldemārs Čačs 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Jānis Kalniņš – darba dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista 

Sondore, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, vecākā juriste Linda Mežsarga, 

jurists Arvīds Zvirbulis, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Sporta 

un veselības nodaļas vadītāja Līga Rimševica, Administratīvā departamenta vadītāja Līga 

Kausiniece, Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko 

attiecību speciāliste Andra Matuļenko, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, 

vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka, projektu vadītāja Ilze Munda, deputāts Guntis 

Kalniņš, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, Bauskas 

apvienības pārvaldes būvinženiere Agita Eglinska, nekustamā īpašuma speciālists Māris 

Šarķis, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, nekustamā īpašuma 

speciāliste Līga Krēmere, SIA "Bauskas novada komunālserviss" valdes loceklis Dzintars 

Cāzers 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par SIA "Bauskas novada komunālserviss" stratēģisko mērķu noteikšanu. 

2. Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss". 

3. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Bauskas novada līdzdalības budžeta 

nolikums" apstiprināšanu. 

4. Par projekta "Bauskas aktīvās atpūtas parka izveide" iesniegšanu. 
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5. Par projekta "Bauskas Pilskalna parka teritorijas labiekārtošana" iesniegšanu. 

6. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022.–2028.gadam Investīciju 

plānā. 

7. Par grozījumu Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta lēmumā Nr.123 "Par telpu 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts"". 

8. Par Bauskas novada Svitenes un Viesturu pagasta ģerboņu izstrādi. 

9. Par dzīvojamās mājas "Lauktehnika 17", Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

10. Par nekustamā īpašuma Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā iegādi pašvaldības 

autonomo funkciju izpildei. 

 

  

1.p. 

Par SIA "Bauskas novada komunālserviss" stratēģisko mērķu noteikšanu. 

(D.Rijkuris, A.Jātnieks, I.Romānovs, A.Mačeks, L.Baha, R.Melgailis, M.Mediņš, 

Dz.Cāzers, V.Čačs) 

Ziņo: D.Rijkuris. 

 Atbilstoši reorganizācijas plānam, strauji tuvojas reorganizācijas noslēgums. Jaunajai 

kapitālsabiedrībai nosakāmi stratēģiskie mērķi, kurus nosaka kapitāldaļu īpašnieks – 

pašvaldība. Balstoties uz šiem mērķiem, kapitālsabiedrības valdei tiks uzdots izstrādāt 

vidēja termiņa darbības stratēģiju 3 gadiem, kurā precīzi tiks definēts mērķu sasniegšanas 

veids. Izdalītas galvenās kapitālsabiedrības darbības jomas – ūdenssaimniecība, 

centralizētā siltumapgāde, nekustamo īpašumu pārvaldīšana un sadzīves atkritumu 

apsaimniekošana. Noteiktie mērķi veidoti, lai tie būtu konkrēti un izmērāmi. Mērķi 

salāgoti ar pašvaldības ilgtermiņa plānošanas dokumentos noteiktajām lietām, kas būtu 

sasniedzamas. 

 A.Jātnieks iesaka norādīt konkrētu īstenojamo darbības plānu un rīcību, lai atvieglotu 

finansējuma plānošanu. I.Romānovs paskaidro, ka tiklīdz tiks apstiprināti stratēģiskie 

mērķi, tā tiks izstrādāts konkrēts rīcības plāns mērķu sasniegšanai. D.Rijkuris papildina, 

ka konkrēti skaitļi un sasniedzamie rādītāji tiks noteikti vidēja termiņa darbības stratēģijā 

3 gadu periodā. Atbilstoši pārvaldības noteikumiem, katru gadu uzņēmums sniedz 

atskaites par stratēģijas izpildi.   

 A.Mačeks izsakās par siltumapgādes jomas 1.2.2.punktu – vai tas ietver arī tīklu 

paplašināšanu un pieslēdzamo objektu daudzuma palielināšanu, lai pašvaldības iestādes 

pieslēgtu pie kopējā tīkla, lai nav atsevišķu risinājumu; min izglītības iestādes “Pasaulīte” 

gāzes apkures un Vecumnieku katlumāju piemērus. D.Rijkuris atbild, ka netieši tas ir jau 

iestrādāts 1.2.2.punktā par siltumapgādes sistēmas efektivitātes uzlabošanu, bet šo punktu 

iespējams izvērst plašāk, papildinot ar 1.2.3.punktu - palielināt pieslēgumu objektu skaitu 

centralizētās siltumapgādes jomā.  

 L.Baha ierosina 1.3.4.punktā minēto noteikt kā vispārēju mērķi gan publiskajā, gan 

privātajā sektorā. D.Rijkuris paskaidro, ka šis punkts ietver to, ka ēkas apsaimniekotājs ir 

iniciators energoefektivitātes pasākumu ieviešanas procesam tieši privātajā sektorā; 

pašvaldība saviem īpašumiem iespēju robežās nodrošina šos pasākumus. L.Baha turpina, 

vai ūdenssaimniecības jomā ir paredzēta arī virszemes ūdeņu apsaimniekošana. A.Mačeks 

izsakās, ka lietusūdens kanalizācija nodota komunālservisam bilancē, realitātē – uz kā 

rēķina veiks to apsaimniekošanu, jo tie nav saistīti ar māju apsaimniekošanu, šis jautājums 

nākotnē ir jāvērtē. D.Rijkuris papildina, ka par šo jautājumu nav skaidrības, tāpēc to 

iekļaut īsti nav pamata. L.Baha iesaka 1.1.3.punktā minēto saīsinājumu ŪKT norādīt kā 

pilnu apzīmējumu; turpinās diskusija par lietusūdens kanalizācijas apsaimniekošanu. 
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A.Mačeks ierosina papildināt lēmumu ar punktu par kapitālsabiedrības lietusūdens 

kanalizācijas apsaimniekošanas un paplašināšanas risinājumu ieviešanu sadarbībā ar 

pašvaldību. I.Romānovs izklāsta Birznieku ielas ūdens un kanalizācijas tīklu un ūdens 

novades tīkla sakārtošanas pieredzi; jānosaka prioritātes, lai realizētu to izpildi. A.Mačeks 

papildina, ja lietusūdens un kanalizācijas aktivitāti nenorādām virsmērķos, tad stratēģijā 

tas netiks iekļauts; problēma jāapzina un tā jārisina. L.Baha izsaka priekšlikumu iekļaut šo 

jautājumu stratēģiskajos mērķos iespējamam ārējam atbalstam nākotnē. D.Rijkuris 

izsakās, vai tas būtu pareizi dēļ finansējuma noteikt šādus mērķus. A.Mačeks uzsver, ka 

tas ir jāiekļauj mērķos, ierosina uzklausīt Dz.Cāzera viedokli. D.Rijkuris piekrīt. 

A.Jātnieks piekrīt A.Mačekam, ka jāiekļauj punkts par virszemes ūdens un kanalizācijas 

novadīšanas risinājumiem; atbalsta tā funkcijas nodošanu apsaimniekotājam.  

 R.Melgailis izsakās par 1.1.3.punktu par iedzīvotāju apmierinātības palielināšanu, 

kādā veidā tas tiks panākts, tā nav konkrēta rīcība, ko iekļaut mērķos. D.Rijkuris 

paskaidro, ka rīcība ir konkrēta, klientu apmierinātība ar uzņēmuma pakalpojumiem ir 

izmērāms lielums (aptaujas), pēc kā vērtēt uzņēmuma darbību. R.Melgailis norāda, ka 

apmierinātības palielināšana skar tikai ūdenssaimniecības jomu, vai pārējās jomās tas nav 

aktuāli.  

M.Mediņš izsakās, ka par lietusūdens un kanalizācijas komunikācijām būtu jāatbild 

ceļu uzturētājam; veidojot iepirkumu specifikāciju par ikdienas ceļu uzturēšanu, norādīt šo 

funkciju, izklāsta Vecumnieku pieredzi. A.Mačeks norāda, ka par ūdeņiem uz ielas ir 

atbildīgs ceļu uzturētājs, bet problēma ir daudzdzīvokļu mājas lietus laikā, tās nav 

pieslēgtas pie lietusūdens kanalizācijas; apsaimniekotājam šī problēma būtu jārisina. 

M.Mediņš piekrīt, bet ir situācijas, kad nestrādā arī ielas lietusūdens kanalizācijas sistēma, 

ielas ir pārplūdušas, ūdens tek uz zemāko vietu – māju pagrabiem. Attālināti tiek dots 

vārds kapitālsabiedrības valdes loceklim Dz.Cāzeram: Bauskā šobrīd līgums ar 

komunālservisu par lietusūdeņu kanalizāciju uzturēšanu un apsaimniekošanu nav noslēgts; 

atšķirīgas pieejas pagastu apvienībās, nekomentēs par Vecumniekiem un Iecavu; nav īsti 

vienota viedokļa par to, vai pašvaldības ir tiesīgas slēgt līgumus ar savām 

kapitālsabiedrībām par šādas sistēmas uzturēšanu un apkalpošanu; precedenti ir bijuši, kad 

VARAM atļauj slēgt līgumus bez konkursa; nepieciešams juridiski sakārtot deleģēšanas 

jautājumus, tad var plānot nepieciešamās darbības; ieguldījumi būs no pašvaldības 

budžeta, jo citu ienākumu avotu šādu sistēmu uzturēšanai nav, iedzīvotāji par to nemaksā.  

M.Mediņš jautā par iedzīvotāju apmierinātību par pakalpojumu pieejamību – kā 

ieinteresēs klientus pieslēgties kanalizācijas tīkliem. Dz.Cāzers izklāsta Iecavas piemēru; 

varētu piedāvāt atlaides pakalpojumu pieslēguma ierīkošanai, uzsvērot vides sakoptības 

efektu, nekustamo īpašumu nodokļu ietekmes realizēšanu.  

V.Čačs ierosina norādīt atsevišķi bioloģisko atkritumu apsaimniekošanu, jo no 

nākamā gada tā būs obligāta prasība ieviešanai, un noteikt poligonā apglabājamo 

atkritumu proporcionalitāti vismaz 50% apmērā. D.Rijkuris paskaidro, ka precīzi cipari 

tiek noteikti vidēja termiņa stratēģijā. M.Mediņš papildina, ka šis jautājums ir aktuāls, 

konkrētai rīcībai būtu jābūt noteiktai. Dz.Cāzers piebilst, ka šis jautājums ir jāizrunā; 

atkritumi tiek šķiroti poligonos, nav kapitālsabiedrības kompetence, var norādīt, cik 

procentuāli vēlas šķirot, bet cik jāapglabā – to nevarēs ietekmēt; jautājums skar tarifa 

apjomu. A.Jātnieks piebilst par dalīto atkritumu laukuma izveidi, piemēram, savākto lapu 

apritei parkos; apsvērt iekļaut bioloģiska laukuma izveides  funkciju novadā. D.Rijkuris 

piekrīt idejai, bet šajā lēmumā nav nepieciešamības pēc tik detalizētas informācijas; 

1.4.2.punkts jau nosaka palielināt atkritumu šķirošanas un pārstrādes īpatsvaru; 

procentuālais sadalījums būtu izvēršams vidēja termiņa darbības stratēģijā; šeit svarīgi 

norādīt virzienu, uz kuru iet. A.Mačeks jautā, vai ar izstrādāto stratēģiju tiks iepazīstināti 

deputāti. D.Rijkuris atbild, ka to apstiprinās dalībnieku sapulce, pēc nepieciešamības ir 

iespējamas konsultācijas. A.Mačeks turpina, ja plānā nav sasniedzamo mērķu, jo tie nav 

minēti kopīgajos stratēģiskajos mērķos, vai pastāv iespēja grozīt stratēģiskos mērķus. 
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D.Rijkuris atbild, ka tie ir grozāmi. A.Mačeks turpina par dalīto atkritumu 

apsaimniekošanu - vai tā ieviešana ir pašvaldības vai apsaimniekotāja uzdevums. 

D.Rijkuris paskaidro, ka tas ir pašvaldības mērķis, kas iestrādāts pašvaldības plānošanas 

dokumentos, kapitālsabiedrība ir instruments. A.Mačeks: ja kapitālsabiedrība līgumu 

neslēdz, kā panāks, ka to noslēdz ar citu firmu. I.Romānovs paskaidro, ka mērķi ir 

iestrādāti likumā, tie ir sasniedzami, balstoties uz atkritumu apsaimniekošanas plānu; visa 

reģiona plāns šobrīd nav komentējams.  

V.Čačs izsakās par vidēja termiņa stratēģijas apstiprināšanu, iesaka pirms plāna 

apstiprināšanas ar to iepazīstināt deputātus. D.Rijkuris norāda, ka izpilddirektoram ir 

tiesības konsultēties ar domi, plāna izstrādes procesu organizēs starp kapitālsabiedrību un 

pašvaldību. A.Mačeks aicina izpilddirektoru iepazīstināt deputātus ar izstrādāto vidēja 

termiņa darbības stratēģiju pirms apstiprināšanas. M.Mediņš piekrīt A.Mačekam, rezumē, 

ka aktuāls jautājums par lietusūdens un kanalizācijas tīklu apsaimniekošanu.  

D.Rijkuris precizē lēmuma projektu – centralizētajā siltumapgādē papildināt ar mērķi 

palielināt pieslēgumu objektu skaitu; iedzīvotāju apmierinātības ar sniegtajiem 

pakalpojumiem palielināšanu izvirzīt kā atsevišķu vispārēju 1.8.punktu. M.Mediņš 

rezumē, ka šobrīd lēmuma projektā nenorādīt lietusūdens un kanalizācijas 

apsaimniekošanas jautājumu. D.Rijkuris piemetina, ka mērķus ir iespējams grozīt pēc 

nepieciešamības.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.  

   

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

 

papildināt ar 1.2.3.punktu - palielināt pieslēgumu objektu 

skaitu centralizētās siltumapgādes jomā, 

 

iedzīvotāju apmierinātības ar sniegtajiem pakalpojumiem 

palielināšanu izvirzīt kā atsevišķu vispārēju 1.8.punktu, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par SIA 

"Bauskas novada komunālserviss" stratēģisko mērķu 

noteikšanu" ar labojumiem. 

 

 

2.p. 

Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss". 

(A.Zvirbulis, A.Mačeks, A.Okmanis) 

Ziņo: A.Zvirbulis. 

 Pēc pieņemtā lēmuma par Valles pašvaldības aģentūras reorganizāciju – likvidāciju, 

siltumapgādes un ūdenssaimniecības funkcijas nododamas pašvaldības kapitālsabiedrībai 

SIA “Bauskas novada komunālserviss”. Aģentūra strādājusi ar nodoto pašvaldības mantu 
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un sniegusi komunālos pakalpojumus. Manta atrodas Vecumnieku apvienības pārvaldes 

pārziņā, pielikumā pievienots mantas saraksts, iekļauts arī pamatlīdzeklis – malka; 

diskusiju raisīja pašvaldības dzīvokļa svītrošana no mantu saraksta, atstājot to kā 

pašvaldības īpašumu īres procesam.  

 A.Mačeks izsakās par bezsaimnieka mantas statusu pēc aģentūras likvidācijas, 

dzīvoklis jāreģistrē uz pašvaldības vārda. 

 A.Okmanis precizē, ka pēc pārrunām tika lemts, ka dzīvoklis paliek pašvaldībai un 

no saraksta ir svītrojams. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt nododamās mantas sarakstu,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas 

novada komunālserviss"" ar labojumiem. 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Bauskas novada līdzdalības budžeta 

nolikums" apstiprināšanu. 

(I.Munda) 

Ziņo: I.Munda. 

 Pamatojoties uz Pašvaldību likumu, pašvaldībām jāizstrādā līdzdalības budžeta 

nolikums, kas jāpieņem kā saistošie noteikumi. Tie nepieciešami, lai noteiktu kārtību, kā 

pašvaldība īsteno līdzdalības budžetu projektu ideju konkursu, uz kā pamata iedzīvotāji 

konkursā var pieteikties. Nolikums tika nodots publiskai apspriešanai sabiedrības viedokļa 

noskaidrošanai, priekšlikumi netika saņemti.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
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Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Bauskas novada 

līdzdalības budžeta nolikums" apstiprināšanu". 

 

 

4.p. 

Par projekta "Bauskas aktīvās atpūtas parka izveide" iesniegšanu. 

(J.Kalinka) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Projekta mērķis ir izveidot aktīvo atpūtas parku Bauskā, lai uzlabotu dzīves un vides 

kvalitāti, labklājību un pakalpojumu pieejamību, veicinot veselīgu dzīvesveidu un radot 

pozitīvas emocijas. Koncepts paredz attīstīt publisko ārtelpu aiz Bauskas peldbaseina, 

paredzot piekļuves takas, bērnu rotaļu laukumus dažādām vecuma grupām, 

multifunkcionālo laukumu pasākuma norises vietai vai sporta laukumam, labiekārtotu 

kluso zonu, velo trases, autostāvvietas, energoefektīvu apgaismojumu, videonovērošanas 

sistēmu, dekoratīvos apstādījumus. Projekta pilnai realizācijai nepieciešami 2 161 578 

EUR, ERAF finansējums 500 000 EUR apmērā, pašvaldības – 1 661 578 EUR.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

projekta "Bauskas aktīvās atpūtas parka izveide" 

iesniegšanu". 

 

 

5.p. 

Par projekta "Bauskas Pilskalna parka teritorijas labiekārtošana" iesniegšanu. 

(J.Kalinka) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Šī projekta mērķis ir veikt Bauskas Pilskalna parka teritorijas labiekārtošanu, lai 

uzlabotu pakalpojumu pieejamību, veicinātu veselīgu dzīvesveidu, radītu pozitīvas 

emocijas: atjaunojot gājēju takas, centrālajā gājēju ceļā nodrošinot piekļuves iespējas 

operatīvajam transportam, strāvas pievades tīkla sakārtošanu, labierīcību, celiņu un 

piebraucamo ceļu labiekārtošanu, atpūtas zonas izveidi ar skata laukumiem, 

energoefektīvu apgaismojumu, strāvas pieslēguma vietu ierīkošanu tirdzniecības 

vajadzībām pasākumu laikā, apzaļumošanas pasākumi, vērtīgo koku sakopšanu, 

lietusūdens novadīšanas sistēmas sakārtošanu un dzeramā ūdens brīvkrāna uzstādīšanu. 

Projekta kopējās plānotās izmaksas ir līdz 1 668 599 EUR, ERAF finansējums 500 000 

EUR apmērā, pašvaldības – 1 168 599 EUR.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

projekta "Bauskas Pilskalna parka teritorijas labiekārtošana" 

iesniegšanu". 

 

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022.–2028.gadam Investīciju 

plānā. 

(I.Tijone, A.Mačeks) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Lai projektu konkursā iesniedzamie aktuālie projekti atbilstu Attīstības programmas 

Investīciju plānam, tiek veikti grozījumi 7., 46., 70., 107.lpp.  

 A.Mačeks ierosina precizēt 1.14.punktu. I.Tijone pieņem precizējumam. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 1.14.punktu,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022.–

2028.gadam Investīciju plānā". 

 

 

7.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta lēmumā Nr.123 "Par telpu 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts"". 

(L.Krēmere) 

Ziņo: L.Krēmere. 

 Oktobrī tika saņemts biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” iesniegums ar lūgumu 

nodot bezatlīdzības lietošanā pārtikas paku izdalei telpas Stelpes skolas ēkā, ņemot vērā, 
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ka Stelpes pagasta nodaļas atrašanās vieta ir pārcelta, turpmāk paku izvietošanai un izdalei 

izmantojama telpas Nr.13 daļa 1,5 m2 platībā. Nepieciešams veikt grozījumus martā 

pieņemtajā lēmumā, nosakot jaunu telpas daļu.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumu Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta 

lēmumā Nr.123 "Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

biedrībai "Latvijas Sarkanais Krusts""". 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada Svitenes un Viesturu pagasta ģerboņu izstrādi. 

(L.Ārente) 

Ziņo: L.Ārente. 

 Bauskas novadu veido 20 teritorijas vienības – 18 pagasti un 2 pilsētas. Ģerboņi 

izstrādāti 18 vienībām, izņemot Svitenes un Viesturu pagastus. Sagatavots lēmuma 

projekts par šo pagastu ģerboņu izstrādi un iesniegšanu saskaņošanai Heraldikas komisijā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada Svitenes un Viesturu pagasta ģerboņu 

izstrādi". 

 

 

9.p. 

Par dzīvojamās mājas "Lauktehnika 17", Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas 

tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(A.Eglinska) 
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Ziņo: A.Eglinska. 

 2023.gadā SIA “Īslīces ūdens” pārejot SIA “Bauskas ūdens” paspārnē, tika pieņemts 

lēmums, ka daudzdzīvokļu mājai “Lauktehnika 17” jānodibina biedrība un jāpārņem 

apsaimniekošanas funkcija. No 78 dzīvokļiem, 69 ir privatizēti, 9 – pašvaldības. Saņemts 

iesniegums ar lūgumu nodot šo māju biedrībai “Lauktehnika 17” ar kopējo platību 4621,4 

m2 un saistīto zemesgabalu 5143,0 m2.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

dzīvojamās mājas "Lauktehnika 17", Rītausmās, Īslīces 

pagastā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam". 

 

 

10.p. 

Par nekustamā īpašuma Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā iegādi pašvaldības 

autonomo funkciju izpildei. 

(A.Eglinska, M.Mediņš, A.Mačeks, A.Okmanis) 

Ziņo: A.Eglinska. 

 Pašvaldībā saņemts SIA “GAUJAS TŪRE” iesniegums ar piedāvājumu pašvaldībai 

iegādāties nekustamo īpašumu Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā par 1 EUR, kas 

sastāv no divām zemes vienībām un uz kura izbūvēta iela, kas nodrošinās piekļuvi desmit 

privātīpašumiem.  

 M.Mediņš jautā, kāpēc vēlas pārdot. A.Eglinska paskaidro, ka izbūvēta iela piekļuvei 

īpašumiem, līdz ar to paredzams, ka ielu apsaimniekos pašvaldība.  

 A.Mačeks izsakās par ielu projekta izbūvi, iesaka noskaidrot, vai ir izbūvēts ielu 

apgaismojums; izklāsta Iecavas piemēru; vai projektā paredzēts tikai ielas šķembu 

segums. A.Eglinska apstiprina. A.Mačeks ierosina precizēt projektu saskaņā ar 

dokumentāciju. 

 A.Okmanis ierosina veikt pārbaudi un pie sēdes materiāliem informācijai pievienot 

projektu. 

 M.Mediņš ierosina apsekot objektu; ja radīsies neprecizitātes, jautājumu steidzamības 

kārtā nepieņems. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt projekta dokumentāciju,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā 

iegādi pašvaldības autonomo funkciju izpildei" ar 

labojumiem. 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 16.novembrī plkst.14:25 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs     Mārtiņš Mediņš 

   

          

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 


